



Björklidens Villaägareförening

Protokoll styrelsemöte nr 1, 2017-04-18

Plats: Mattias Eriksson, Alprosvägen 27

Tid: 20.00 till 21.00

| | | |
|----------|----------------------------|-----------|
| Kallade: | Mattias Eriksson | Ordf |
| | Maria Frödin | Kassör |
| | Nicklas Haglund | Ledamot |
| | John Agurell | Ledamot |
| | Magnus Sjölander | Ledamot |
| | Rose-Marié Albero Landberg | Suppleant |

Förslag till dagordning

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

3. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Mattias E.

4. Kassörskan rapporterar

- a) Föreningens ekonomi
Två medlemmar har redan betalat avgift för 2017.
Vi har 17954.29kr i kassan
Maria har uppdaterat budgeten efter beslut på årsmötet.

5. Information till och från medlemmarna

- a) Nyinflyttade. Utdelning av "Välkomstbrev".
Två hus har enligt uppgift sålts i området. Dessa ska få välkomstbrev.
- b) Hemsidan
Uppdaterad med nya styrelsen.
Rose-Marié får inloggning och data av Mattias
- c) FB
Inget av intresse att rapportera.

6. Grannsamverkan

Inget att rapportera.

7. Kommunikation i styrelsen / Whatsapp

Årets styrelse ser inget behov av att använda denna app. så vi beslutade att inte göra det.

8. Vägar och diken

- a) Sammanställning av bildmaterial
Alla hjälps åt att fota iakttagelser och Nicklas sammanställer.
- b) Kontakt med IP-only
Nicklas kontaktar IP-only.

9. Boende enkäten

Mattias kontaktar Victor om "råmaterialet" till enkäten.
Förslag på att använda Google-forms kom upp det ska undersökas.

10. Sammanfattning och reflektioner från årsmötet

Bra möte. Ett 30 tal personer kom dvs. ungefär lika många deltagare som föregående år. John kontaktar Rolf ang. möte med politikerna. Hur vi går tillväga.

11. Vårinfo + dokument från årsmötet

- a) Förslag på innehåll, sammanställning.
Mattias tar fram ett utkast. Förslag att vi bör ha inbetalningskortet överst.
Mattias kollar med Annie var inbetalningskortet är.
Det bör tydligt framgå att det är för 2017 gör det det?
Det bör ingå info om VA-arbetet, städdag mm.

- b) Printning och utdelning.
Följande ska printas:

1. Inbetalningskort
2. Vårinfo
3. Justerat protokoll + röstlängd
4. Uppdaterad budget

Maria printar.
Vi satsar på att dela detta efter valborg.

12. Status på frågan om byggnationen på Bellisvägen

Inget nytt. Båda byggloven är överklagade av sakägarna till högre instans. Inget är avgjort ännu.

13. VA-renovering i Villastaden

Magnus undersöker om han kan få ut lite mer info från kommunen då han är direkt berörd av detta.

14. Valborg

- a) Planering

Maria har undersökt kostnaderna för Swish det känns inte vettigt för en aktivitet / år så vi nöjer oss med kontakter.
Rose-Marié fixar inbjudan på FB
Maria + Mattias kokar kaffe.
Nicklas fixar bord.
Tiderna blir som förra året. 19 - slut.
Brasan tänds vid 19:30.

John, Mattias och Magnus tar med sig var sin brandsläckare.
Mattias tar med en förbandslåda.

Vi står för grillkol för korvgrillning som förra året.

b) Budget

c) Inköp

Nicklas handlar fika + grillkol x2

Magnus köper DIESEL.

Maria köper / ordnar en lämplig kassalåda.

d) Transporter

John, Mattias och Magnus kör ris på lördagen.

15. Vårstädning

Datum för detta sattes till Lördagen 20/5 9:00 – 12:00

16. Övriga frågor

17. Nästa möte

Tisdagen 2/5 Alprosvägen 27.

18. Mötets avslutande